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Z Á P I S  č. 2/2017 

z jednání rady města Libčice nad Vltavou konaného dne 16. 1. 2017 

Přítomni:   Ing. Pavel Bartoš, MBA, František Hudek, Ing. Vladimír Urbánek, Ing. Jiří Lain,  

                    Ing. Vít Penížek, Ph.D. 

 

Omluveni:  

 

Tajemník:  Ing. R. Dědič 

 

Starosta zahájil jednání v 17.00 hodin a přivítal přítomné. 

 

Schválení zápisu z rady č. 1/2017. 

 

K zápisu nemá nikdo žádné připomínky. 

 

Zápis z rady č. 1/2017 byl schválen.  

 
 

Program jednání 

 

1/2)  Žádost MŠ o příspěvek z Fondu školského rozvoje 

2/2)  Oznámení ZŠ o konání ředitelského volna 

3/2)  Žádost ZŠ o příspěvek z Fondu školského rozvoje 

4/2)  Žádost Martina Boháče o přidělení bytu  

5/2) Plánovací smlouva se společností DiamondHouse s.r.o. 

 

Program byl schválen 

 

 

1/2)  Žádost MŠ o příspěvek z Fondu školského rozvoje 

 

Ředitelka MŠ žádá o finanční příspěvek z Fondu školského rozvoje na plavecký výcvik dětí. 

Plavecký výcvik byl již po léta v naší mateřské škole součástí školního vzdělávacího 

programu. Bohužel plavecký výcvik není přímo v osnovách a tudíž si ho rodiče musí hradit 

sami.  

Výcvik probíhá v plaveckém bazénu v Kralupech n.Vlt. a cena kursovného pro 50 dětí na celé 

pololetí (6.2. – 12.6.2017)  by měla činit 32.250,-- Kč. Dopravu by si rodiče hradili, o úhradu 

kursovného si dovoluji požádat město. 

 

Usnesení: Rada města souhlasí s přidělením příspěvku z Fondu školského rozvoje na 

plavecký výcvik dětí MŠ ve výši 32.250,-- Kč. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Zodpovídá: starosta  
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2/2)  Oznámení ZŠ o konání ředitelského volna 

 

Ředitelka ZŠ oznamuje konání ředitelského volna v základní škole ve dnech 1. a 2. února 

2017 z technických důvodů. 

 

Usnesení: Rada města bere na vědomí oznámení ředitelského volna v ZŠ ve dnech 1. a 2. 

února 2017 z technických důvodů.  

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Zodpovídá: starosta  

 

 

3/2)  Žádost ZŠ o příspěvek z Fondu školského rozvoje 

 

Ředitelka ZŠ žádá o proplacení příspěvku 10.000,-- Kč  z  Fondu školského rozvoje na tyto 

aktivity:  

- Masopust    

- Velikonoční trhy 

- Workshopy 

 

Usnesení: Rada města souhlasí s přidělením příspěvku z Fondu školského rozvoje na 

aktivity ZŠ- masopust, velikonoční trhy a workshopy ve výši 10.000,-- Kč. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Zodpovídá: starosta  

 

 

4/2)  Žádost Martina Boháče o přidělení bytu  

 

Martin Boháč, člen SDH Libčice, žádá o přidělení bytu. 

 

Usnesení: Rada města souhlasí s uzavřením ubytovací smlouvy s Martinem Boháčem,  

na prostor č. 17,  Kolonie 411 na dobu 3 měsíců. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Zodpovídá: starosta  

 

 

5/2) Plánovací smlouva se společností DiamondHouse s.r.o. 

 

Plánovací smlouva se společností DiamondHouse s.r.o. – polyfunkční zástavba na Leteckém 

náměstí. 
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Usnesení: Rada města pověřuje místostarostu Ing. Jiřího Laina jednáním o plánovací 

smlouvě se společností DiamondHouse s.r.o. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Zodpovídá: místostarosta  

 

 

 

 

 

 

Jednání rady města ukončil starosta v 18.30 hodin.  

 

 

Zapsal: Ing. Roman Dědič                                                          

 

Ověřovatelé:  

                     

                       Ing. Vladimír Urbánek 

 

                     

                      Ing. Jiří  Lain 

 

 

 

 

 

Ing. Pavel Bartoš, MBA                                                                      Ing. Jiří  Lain 

    starosta                                                                                   místostarosta 
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